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Aquest estiu
fes el que t’agrada
a la fresca.

Aprèn, juga, 
comparteix,
diverteix-te.

Descobreix els equipaments públics
on gaudir de temperatures més
confortables al costat de casa.

Col·laboració:

refugiclimatic.amb.cat
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Ajuntament 93 718 22 16
OAC  93 693 33 00
Inst. Esportives 93 718 36 54
Serv. Mun. Ocupació 93 718 16 62
Biblioteca Municipal 93 719 03 94
Of. Benestar Gen. 93 718 01 58
Casal de Joves 93 729 46 51
Casal dels Infants 93 718 77 58
Mercat Municipal 93 718 66 14
Ecoteca 93 718 40 51
Notaria 93 719 08 61
ADIGSA 93 228 71 00
Atenció Ciut. Generalitat  012
Guàrdia Civil 93 719 3610
Policia Nacional 93 724 75 00
Prefectura Trànsit 93 298 65 00
Bombers  112
Emergències  112
IES Badia del Vallès 93 718 75 06
IES Fed. Montseny 93 718 51 14
CAP (informació) 93 719 26 00
CAP (urgències)  93 719 26 01
CAP (progr. visites) 93 728 44 44 
Hosp. Parc Taulí  93 723 10 10
Creu Roja 904 106 106
Veterinària 93 729 03 27
FECSA (avaries) 900 770 077
Repsol Butano 901 12 12 12
Gas Natural  900 760 760
Agbar (aigua) 93 718 24 12
Renfe 902 240 202
Taxis Badia 93 729 44 34
Mossos d’Esquadra  112
Policia Local  93 718 22 16 // 112

Activació del Pla Antifrau 
i de la Bústia Ètica

Tens a la teva disposició al web muni-
cipal informació sobre el Pla Antifrau 
que l'Ajuntament va aprovar en ple mu-
nicipal el 29 de març i sobre una de les 
seves mesures, la Bústia Ètica, a l'enllaç 
https://www.badiadelvalles.cat/plaanti-
fraubustiaetica.

Entre altres aspectes, el Pla preveu:

Implantació d'un canal de denúnci-
es, la bústia ètica, amb el que tant les 
persones treballadores de l'Ajuntament 
com la ciutadania podran comunicar, 

de manera confidencial i amb un senzill 
formulari, les activitats, conductes po-
tencialment irregulars, sospites de frau o 
l'existència de conflictes d'interès.
A la pàgina també trobaràs l'accés direc-
te a la Bústia Ètica de l'Ajuntament.

Constitució de la Comissió Antifrau, 
que és l'òrgan encarregat de vetllar pel 
compliment de les previsions contingu-
des en el Pla.

Elaboració d'un codi ètic i de bona 
conducta, aplicable a totes les persones 

treballadores de l'Ajuntament.

La signatura obligatòria de Declaraci-
ons d'Absència de Conflicte d'Interès 
(DACI) per part de totes les persones 
que intervinguin en els procediments 
d'execució dels fons del Mecanisme de 
Recuperació i Resiliència.

L'activació del Pla Antifrau i de la Bús-
tia Ètica és possible gràcies a una subven-
ció atorgada per l'Agència de la Trans-
parència de l´Àrea Metropolitana de 
Barcelona.

Telèfons d’interès

Edita: 
Ajuntament de Badia del Vallès Avinguda 
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Comença el mandat 2023-2027

La sessió constitutiva es va ce-
lebrar dies després que les elec-
cions municipals reflectissin 
l’increment de la majoria ab-
soluta del PSC al consistori 
badienc. Com a conseqüència 
d’aquella votació, el ple muni-
cipal està compost per 11 re-
gidories del PSC, 2 de Totes 
Som Badia, 2 de Vox, 1 del 
Partit Popular (PP) i 1 d’Es-
querra Republicana de Catalu-
nya (ERC). 

El ple municipal està confor-
mat per Eva Menor, Josep Mar-
tínez, María del Mar Bayona, 
Iván Sanz, Mercedes Gibaja, 
Rafael Moya, María Encarna-
ción Rodrigo, Samuel Aranda, 
María José Infante, Antonio 
García i Isabel Negro, pel PSC; 
Nerea García i Anna Maria Sa-
lud Luque, de Totes Fem Badia; 

Joana Robles i Miguel Ruiz, de 
Vox; Jaume Ridao, del PP, i Ro-
berto Castillo, d’ERC. 

La sessió de constitució de 
l’Ajuntament es va celebrar en 
una sala de plens abarrotada de 
públic, que va voler veure en di-
recte el procés per a constituir 
el nou ple municipal, l’òrgan 
col·legiat format per l’alcaldessa 
i per tots els regidors i regido-
res, que és el màxim òrgan deli-
berant del municipi i té compe-
tència per a decidir sobre totes 
les qüestions del govern mu-
nicipal, llevat de les correspo-
nents a la comissió permanent i 
a l’alcaldessa.

Pots veure l’enregistrament de 
la sessió constitutiva en el canal 
de plens municipal: https://ba-
diadelvalles.cat/canaldeplens.

L’Ajuntament s’organitza 
amb quatre àrees i crea 
la figura de coordinador 
del govern municipal

El nou govern municipal va 
aprovar el cartipàs municipal i 
les delegacions atorgades a ti-
nents i tinentes d’alcaldessa i 
a regidors i regidores del con-
sistori en el ple extraordinari 
celebrat el 5 de juliol. Pel que 
fa al cartipàs municipal, l’or-
ganització política de l’Ajun-
tament està encapçalada per 
l’alcaldessa, Eva Menor. Ra-
fael Moya, tinent d’alcaldessa 
primer, és el coordinador del 
Govern Municipal, que s’es-
tructura en quatre àrees: Eco-
nomia i Serveis Centrals, Pre-
sidència, Acció Comunitària 
Inclusiva i Territori i Sosteni-
bilitat.

Eva Menor és l’alcaldessa de Badia per al mandat 2023-2027, tal com va quedar aprovat en el ple constitutiu que 
va tenir lloc el 17 de juny. L'alcaldessa va ser investida per majoria absoluta: 11 vots del total de 17 possibles.

https://badiadelvalles.cat/canaldeplens
https://badiadelvalles.cat/canaldeplens
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Economia i Serveis Centrals

Sota responsabilitat del tinent 
d’alcaldessa segon, Josep Mar-
tínez, que gestionarà directa-
ment seguretat i convivència, 
hisenda i serveis econòmics, 
recursos humans, serveis ge-
nerals i serveis jurídics. Dins 
d’aquesta àrea, el regidor An-
tonio García s’ocuparà de pro-
moció econòmica i ocupació, 
contractació i compres, infor-
màtica i noves tecnologies de la 
informació, i Encarna Rodrigo, 
de gestió del patrimoni i co-
merç local. 

Presidència

Dirigida per la tinenta d’al-
caldessa tercera, Mar Bayona, 
s’ocuparà de promoció de la 
ciutat, planificació estratègica i 
agenda urbana, comunicació i 
imatge corporatives, protocol i 

relacions institucionals, trans-
parència i bon govern, Oficina 
d’Atenció Ciutadana (OAC) i 
Oficina Municipal d’Informa-
ció de Consum (OMIC). Dins 
d’aquesta àrea, la regidora Isa 
Negro tindrà competències so-
bre promoció cultural i festes 
locals.

Acció Comunitària Inclusiva

Comandada per el tinent d’al-
caldessa quart, Iván Sanz, que 
gestionarà Benestar Social i 
promoció de l’èxit escolar i Pla 
Educatiu de l’Entorn. Dins 
d’aquesta àrea, Samuel Aran-
da s’ocuparà de promoció de 

l’activitat fisicoesportiva, hà-
bits saludables i envelliment 
actiu; Montse Gibaja, de gent 
gran i dependència, interven-
ció socioeducativa, inclusió so-
cial i accessibilitat universal; 
Maria José Infante, d’igualtat i 
drets civils, del que depenen el 
Servei d’Atenció Integral (SAI) 

i el Centre d’Informació i Re-
cursos per a Dones (CIRD), 
cicles de vida, d’on depenen el 
Servei d’Orientació i Acompa-
nyament Familiar (SOAF), in-
fància, adolescència i joventut, 
planificació de la longevitat, i 
Isa Negro, de participació ciu-
tadana i acció comunitària in-
clusiva. 

Territori i Sostenibilitat

La tinenta d’alcaldessa cinque-
na, Encarna Rodrigo, té sota 
la seva responsabilitat directa 
transició ecològica i benestar 
animal (medi ambient i salut 
ambiental, renaturalització i 
espais verds, eficiència i trans-
ició energètica). Rafael Moya, 
planificació i desenvolupa-
ment urbanístic, regeneració 
urbana i oficina local d’habi-
tatge. Merche Gibaja, mobili-
tat i ciutat accessible.

Ajuntament
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En les eleccions municipals ha 
revalidat la majoria absoluta 
de l’anterior mandat, millo-
rant els resultats i passant de 
10 a 11 regidories. Com va-
lora aquests resultats? A què 
considera que es deuen?
La valoració és molt positi-
va, hem rebut el suport majo-
ritari de la ciutadania i això és 
pel reconeixement d’una bona 
gestió. La ciutadania ha va-
lorat tot l’esforç i la feina feta 
en moments molt complicats, 
com la pandèmia i la crisi, i ha 
donat la confiança a un equip i 
un projecte. 

Vam concórrer a les elecci-
ons amb un equip de persones 
compromeses, preparades, bo-
nes persones i representatives 
de la realitat del nostre muni-
cipi i amb un projecte realista 
i ambiciós, fruit de l’escolta ac-
tiva amb la ciutadania, ja que, 
de sempre, hem estat un go-
vern proper i atent a les neces-
sitats de la gent, que ha copsat 
les propostes de la ciutadania, 

no només durant la campanya, 
sinó durant tota la legislatura.

Quines són les prioritats del 
seu equip de Govern per al 
mandat 2023-2027?
Executar totes les obres pen-
dents, moltes ja planificades, 
però que no ens han donat 
temps. Òbviament, la primera 
és la retirada de l’amiant, que ja 
està en marxa.

La millora del nostre parc 
d’habitatges, l’espai públic i la 
neteja són i seran una prioritat. 
Seguirem fent projectes i bus-
cant com hem fet fins ara els 
mecanismes per finançar-los. 
Tenim molts projectes per ti-
rar endavant.

La seguretat i la convivència 
són temes que preocupen molt 
la ciutadania i els hem de fer 
front des d’una mirada pro-
gressista, per contrarestar els 
missatges d’odi de la ultradre-
ta que ha entrat amb força a 
l’Ajuntament.

El manteniment dels serveis 
públics i l’escut social per ga-
rantir la igualtat d’oportunitats 
a tothom.

L’educació, ja que és la millor 
inversió de present i de futur. 

La millora del finançament.

El desenvolupament de les 
dues zones d’activitats econò-
miques que generaran ingres-
sos, oportunitats d’ocupació i 
millores molt importants de 
l’espai públic.

La construcció d’habitatge de 
lloguer pel nostre jovent, la re-
habilitació de l’Antonio Mac-
hado per fer habitatge adaptat 
per la nostra gent gran, i lluita-
rem perquè la Generalitat faci 
una residència pública a Badia.

En definitiva, treballar per-
què Badia continuï avançant, 
perquè sigui una ciutat per 
tothom, amb qualitat de vida 
per les famílies, per la nostra 
gent gran, amb oportunitats 
pel nostre jovent, amb equipa-
ments dignes i un espai públic 
adequat i cuidat, una ciutat de 
la qual sentir-nos orgullosos i 
orgulloses.

Com comentava, està en mar-
xa el procés per a l’encapsula-
ment de l’amiant, que és el pas 

Ajuntament

“De la retirada de l’amiant he fet el meu 
principal objectiu i serà una realitat; serem el 
primer municipi d’Espanya lliure d’amiant”
L’Informatiu entrevista Eva Menor, un cop investida alcaldessa de Badia després de les Eleccions 
Municipals del 28 de maig, per conèixer els reptes i prioritats per al mandat 2023-2027.

ENTREVISTA A EVA MENOR, ALCALDESSA DE BADIA DEL VALLÈS
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previ per a la seva retirada. Hi 
ha hagut crítiques sobre la ve-
locitat d’aquest procés. Què 
els hi diria?
Que, com es diu, Roma no es 
va construir en un dia, i que és 
millor arribar lluny que arribar 
d’hora... És un tema molt com-
plex, que ningú no ha fet fins 
ara; mai s’ha retirat tant ami-
ant a la vegada com farem nos-
altres, i no hem d’oblidar que 
l’amiant és una substància no-
civa i s’ha de fer bé. I ho estem 
fent bé.

També els diria que confiïn en 
nosaltres. En no res podrem 
veure l’inici de la primera fase 
i, finalment, la retirada durant 
l’any vinent. De la retirada de 
l’amiant he fet el meu princi-
pal objectiu i serà una realitat; 
serem el primer municipi d’Es-
panya lliure d’amiant i la resta 
de municipis tindran en Badia 
l’exemple en què emmirallar-se, 
i així serà.

Sempre ha comentat que una 
de les principals riqueses de 
Badia és el seu parc d’habitat-
ges. Què es pot fer per a la seva 
rehabilitació i millora?
Aprofitar les convocatòries dels 
Fons Europeus! Hem fet molta 
feina, estem preparats i farem 
el possible perquè moltes co-
munitats de Badia demanin la 
subvenció i milloren l’eficiència 
energètica dels seus edificis.

Els fons Next Generation fi-
nancen intervencions de reha-
bilitació integral però amb una 
condició, que redueixin la seva 
demanda energètica, i això im-
plica aïllar les façanes i les co-
bertes i col·locar plaques foto-
voltaiques. D’aquesta manera 
aconseguim la reducció de la 
despesa en calefacció i climatit-
zació i contribuïm a les econo-
mies familiars i a mitigar el can-
vi climàtic.

Hem donat molta informació. 

Estem treballant amb els ges-
tors i buscant aliances amb els 
agents rehabilitadors; ara espe-
rem que les comunitats vulguin 
fer el pas. És una oportunitat 
que no hem de deixar passar.

Quan deixaran de ser de pro-
tecció oficial els habitatges de 
Badia? Quines implicacions 
pot tenir aquest canvi? 
Durant els anys vinents, depèn 
de cada escriptura però no més 
enllà del 2025.
Les implicacions són difícils de 
preveure, el que sí que sabem és 
que és una oportunitat per reva-
lorar el parc d’habitatges, i afa-
vorir el lloguer a Badia, que ara 
gairebé no existeix. 

Com veu Badia d’aquí a 4 
anys? Què farà el seu Govern 
perquè sigui una realitat?
La veig millor, el meu objectiu 
és en cada mandat deixar una 
Badia millor de la que és al co-
mençament del mandat. La veig 

lliure d’amiant, amb carrers i es-
pais verds millorats, amb nous 
habitatges, nous equipaments, i 
amb millors oportunitats per la 
gent que hi vivim. 

Creu que Badia té un proble-
ma d’autoestima? I d’imatge 
exterior? Què pot fer al res-
pecte?
Sempre he treballat perquè Ba-
dia sigui coneguda i reconeguda 
per allò que és, una ciutat amb 
serveis i equipaments de quali-
tat, amb vida cultural esportiva i 
associativa, plena d’espais verds, 
amb carrers amples, amb un 
mercat referent a l’entorn, per 
la Festa Major, per la cursa, pel 
talent de la seva gent. I jo crec 
que ha donat fruits. Ara aques-
tes converses privades s’han de 
materialitzar en una imatge de 
ciutat i des de l’Ajuntament tre-
ballarem per aconseguir-ho.

L’anterior mandat va ser di-
putada de la Diputació de 
Barcelona, amb responsabili-
tats al capdavant de l’Àrea de 
Desenvolupament Econòmic, 
Turisme i Comerç. Aquest any 
també ha estat nomenada di-
putada. Què aporta a Badia la 
participació dels seus càrrecs 
electes a organismes supramu-
nicipals?
Primer, et permet sortir de la 
teva realitat quotidiana i gene-
rar vincles cap a l’exterior, bidi-
reccionals (aprendre per millo-
rar i també és una manera de 
promocionar la ciutat, ser cone-
guda i reconeguda, millorant la 
gestió i la imatge).

També establir sinergies amb 
l’entorn és imprescindible, per 
això, com a Ajuntament tam-
bé formem part de molts orga-
nismes i associacions d’àmbits 
diferents. Les fronteres de les 
ciutats estan molt diluïdes, la 
vida va més enllà de les fronte-
res d’un municipi i és molt im-
portant tenir moltes antenes en 
benefici sempre de Badia per 
sobre de tot, i també de l’entorn 
que ens envolta.
 
A més, ens permet contribuir al 
desenvolupament econòmic i a 
la millora del teixit productiu 
de la comarca, de la província i 
genera oportunitats per a tot-
hom, també per a la ciutadania 
de Badia.

Què li queda aconseguir per a 
Badia?

Uf, molt! Soc una persona in-
conformista, cada cop que arri-
bo a l’assoliment d’una fita, em 
plantejo la següent, i Badia té 
moltes oportunitats. Cada dia 
treballo per millorar el present i 
el futur de la nostra ciutat.

Tinc en el meu cap i en el meu 
cor molts projectes per Badia. 
Així que, amb la mirada en-
davant, amb esperit de lluita 
i capacitat de treballar, amb 
la força que em dona la con-
fiança de la ciutadania, i amb 
el suport del grup de persones 
que m’acompanyen, continua-
ré treballant com fins ara per-
què Badia tingui allò que ne-
cessita i mereix.

Ajuntament

ENTREVISTA A EVA MENOR, ALCALDESSA DE BADIA DEL VALLÈS
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L'Ajuntament, Residus, Habitatge i l'Associació 
de Veïns coordinen els treballs per a la retirada 
de l'amiant, la substitució de galeries per 
balcons i la rehabilitació d'habitatges

Concretament, van tractar l'en-
capsulament i posterior retira-
da de l'amiant de tots els blocs 
d'habitatges, la reactivació de 
la construcció de balcons en 
els edificis d'estrella i lineals, i 
les possibilitats de millora dels 
edificis de Badia en clau d'efici-
ència energètica mitjançant els 
fons europeus.

Estratègia comuna 
i consensuada

Els representants de totes les 
entitats i organitzacions pre-
sents a la reunió van coinci-
dir en la voluntat de mantenir 
una interlocució i coordina-
ció constants per facilitar totes 
les accions previstes de mane-
ra que es puguin optimitzar i 

no es produeixin interferències 
entre les diferents línies d'ac-
tuació. En aquest sentit, l'al-
caldessa de Badia, Eva Menor, 
va resumir la voluntat comuna 
dient que “Hem d'anar ràpids, 
però segurs; aplicant una es-
tratègia comuna consensuada i 
pensada”.

A continuació, resumim els te-
mes que s'hi van tractar.

Avenços en l'encapsulament 
i la retirada de l'amiant

El tinent d'alcaldessa primer, 
Rafael Moya, va explicar que 
es va avançant en els proces-
sos per encapsular els elements 
d'amiant en les galeries, tant en 
la part exterior com la que dona 

als habitatges, per assegurar que 
no desprenen fibres d'amiant, i 
en la higienització de la part in-
terior de les cobertes, tal com 
estava previst. 

El director de l'Agència de 

Residus de Catalunya, Isaac 
Peraire, va reconèixer “l'in-
gent treball” que s'està duent 
a terme a Badia com a ciutat 
capdavantera en la retirada de 
l'amiant i va destacar que hi ha 
la ferma voluntat política d'eli-
minar aquest element de tot 
Catalunya.

Petició d'increment 
de recursos al Pla 
Local d'Habitatge

Eva Menor va demanar a Ha-
bitatge un increment dels re-
cursos del Pla Local d'Habitat-
ge per assolir totes les accions 
que està duent a terme l'Ajunta-
ment. Concretament, va dema-
nar un recurs tècnic per ajudar 
a l'Oficina Local d'Habitatge. 
L'alcaldessa i la secretària d'Ha-
bitatge de Catalunya, Marina 
Berasategui, van acordar fixar 
una reunió específica per trac-
tar aquest tema.

Inici de les obres dels 
balcons a Algarve, 9

Pel que fa a la substitució de 
galeries per balcons als blocs 
d'estrella i lineals, ja s'han ini-
ciat les obres al bloc d'Algar-
ve, 9 i que, tal com es va con-
sensuar, a partir dels índexs de 
morositat i de l'estat de degra-
dació de l'amiant, les següents 
comunitats on s'actuarà seran 
els blocs d'Algarve, 7 i d'Av. del 
Cantàbric, 45.

Rehabilitació en clau 
d'eficiència energètica

L'alcaldessa es va referir a una 
tercera línia d'actuació per a 
la millora dels edificis de Ba-
dia, que és aprofitar les sub-
vencions que el Govern Cen-
tral gestiona, a partir dels fons 
europeus, en clau d'eficiència 
energètica. Segons va explicar, 
és una gran oportunitat per a 
Badia per millorar el seu parc 
d'habitatges al mateix temps 
que s'incrementa la sostenibi-
litat reduint el consum ener-
gètic. 

Tots els organismes i entitats 
participants van confirmar el 
seu acord per coordinar totes 
les actuacions i ser transpa-
rents per “reduir la incertesa 
a zero”. Des de l'Ajuntament 
continuarem informant sobre 
l'evolució d'aquestes tres línies 
de treball.

L'Ajuntament, l'Agència de Residus de Catalunya, l'Agència de l'Habitatge a Catalunya i l'Associació de 
Veïns es van reunir el 8 de juny a la Sala de Plens de l'Ajuntament per compartir informació, coordinar-
se i col·laborar en els diferents projectes de millora dels edificis residencials de Badia.



Preservem 
l’aigua, 
un recurs 
essencial
La teva col·laboració és fonamental per fer 
un consum responsable de l’aigua davant la 
greu situació de sequera. Per aquest motiu, 
et proposem diversos consells d’estalvi, 
perquè cada gota compta ara més que mai.

El consum responsable comença a casa i 
cada gota que estalviïs serà una gota més 
per al planeta.

Sigues conscient del 
consum d’aigua virtual. 

La nostra activitat diària 
té un consum d’aigua 
indirecte per produir 
els productes que 
consumim.

Tanca les aixetes 
quan no les utilitzis.

Si et rentes les dents 
tres vegades al dia amb 
l’aixeta oberta, estaràs 
gastant més de 10.000 
litres l’any.

Instal·la airejadors 
a les aixetes de la 
cuina i dels banys.

Pots arribar a utilitzar fins 
a un 50 % menys d’aigua 
per un mateix ús.

Evita estirar la 
cadena més vegades 
del que és necessari.

I fes servir el dipòsit 
de les escombraries 
orgàniques pels residus.

@AGBARclients
agbarclients.cat

@agbar.cat
Consulta aquí 
més consells
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Badia omple els carrers 
amb una Festa Major 
multitudinària
Tres dies de festa major, del 16 al 18 de juny, que van tornar a 
convertir Badia en l’epicentre d’oci de l’entorn, amb actuacions 
de Rafa Sánchez (La Unión), Los 80 Principales, UltraRumba 
(tribut a Estopa) i Libérica, i activitats per a totes les edats. Les 
nits al Recinte Firal les van tancar DJ Nàtura i DJ Yelitos.

Aquesta edició també va ofe-
rir un programa d’activitats 
específic per a la gent jove, 
amb concerts i actuacions de 
DJs, el Dance Expression Day, 
Teen Brunch i Festa Holi i ac-
tivitats originals, com el Futbol 
Air, l’Escala Caixes i l’Escape 
Room de Pirates del Carib. 

Com és habitual, les entitats 
de Badia van tenir una pre-
sència destacada en el progra-
ma, on van participar la Casa 
Regional Castilla-La Man-
cha, Aneba, Club de Kara-
te, Club de Tenis Blau Badia, 
Associació de Vídues, Fun-
dació Cívica Oreneta, Club 

de Fotografia, Tumenge Calí, 
Dones per la Igualtat, Can 
Sanfeliu, coral Ginesta, Asso-
ciació Viu l’Esport, i Coral In-
fantil L’Espiga.

Els tres dies de festa es van tan-
car amb el tradicional piromu-
sical.
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Acte de cloenda del projecte Cruïlla, 
per a la promoció de l’èxit escolar

Des del curs 2000-2001, l'Ajun-
tament, en col·laboració amb 
els instituts, va endegar un pro-
jecte singular, que, acostant als 
alumnes al món laboral i a les 
tasques manipulatives, volia 
millorar la vinculació d'aquests 
als centres educatius i al seu iti-
nerari formatiu. 

Inicialment aquest projecte esta-
va vinculat amb l'alumnat de les 
antigues UAC’S, oferint tallers 
professionalitzadors o artístics, 
amb l'objectiu de motivar-los i 
implicar-los en el seu aprenen-
tatge, reduint l'absentisme. El 
projecte ha anat evolucionant 
per adaptar-se a les motivacions 
de l'alumnat i a les necessitat i 

realitats organitzatives dels Ins-
tituts. Així doncs, s'ha ampliat 
incloent l'èmfasi en la necessitat 
d'una formació a llarg termini 

que possibiliti una inserció sò-
cio-laboral plena i realitzant 
unes estades en empreses al llarg 
del tercer trimestre de curs.

El projecte Cruïlla va celebrar l’acte de cloenda de l’edició d’enguany a la Biblioteca de Badia. Aquest projecte 
s'emmarca dins la línia de treball d'atenció a la diversitat i promoció de l'èxit escolar, com a eixos prioritaris a Badia.
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Premis Excel·lència, 
reconeixement a l’esforç 
de l’alumnat de Badia

Educació

L’acte, presentat per l’Izan Je-
sús Rodríguez, va comptar 
amb la participació de la di-
rectora adjunta dels Serveis 
Territorials d'Ensenyament al 
Vallès Occidental, Ester Rive-
ra i l’alcaldessa de Badia, Eva 
Menor, que van voler destacar 
la importància de la cultura 

de l’esforç i del procés d’apre-
nentatge, en què també tenen 
molta importància els senti-
ments. A continuació, es va 
fer el lliurament dels premis 
en les diferents categories: 
millor expedient acadèmic, 
millor trajectòria acadèmica i 
superació personal, en l’etapa 

de l´Educació Secundària 
Obligatòria, Batxillerat, Ci-
cles Formatius i Programes 
de Formació i Inserció. L’ac-
te també va comptar amb la 
participació d’Elías, un alum-
ne de l’AIGMB, que va inter-
pretar a la bateria una selec-
ció d’èxits.

L’acte de lliurament de la 14a edició dels Premis Excel·lència va tenir lloc 
a l’Auditori Antonio Díaz, El Mago Pop. Aquests premis volen reconèixer i 
fomentar l'èxit educatiu de l'alumnat d'Educació Secundària Obligatòria, 
Batxillerat, Cicles Formatius i Programes de Formació i Inserció.
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La secretària de l’Ajuntament va 
iniciar la sessió explicant el pro-
cediment per renovar la Corpo-
ració amb la constitució de la 
mesa d’edat, l’acreditació de re-
gidors i regidores davant de la 
mesa d’edat, jurament o prome-
sa del càrrec. A continuació, els 
regidors i regidores van votar la 
persona candidata per ser alcalde 
o alcaldessa. El PSC va aconse-
guir 11 vots; el PP, 1 vot; Vox, 2; 
i es van registrar 3 vots en blanc. 

Els grups polítics van donar sen-
tit al seu vot, en ordre de menor 
a major. Va començar Roberto 
Castillo, portaveu d’Esquerra 
Republicana de Catalunya. Va 
prometre “fer una oposició rigo-
rosa i exigent” i va dir que “aju-
dar i col·laborar sempre és ne-
cessari per ser més forts i poder 
avançar en el camí dels drets, les 
llibertats, el benestar de la gent i 
la justícia social”. 

El portaveu del Partit Popular, 
Jaime Ridao, va destacar que 
“venim a Badia per donar so-
lucions i aconseguir una Badia 
millor per als veïns que ens han 
votat i per als que no; la meva 
tasca com a regidor serà con-
trolar i fiscalitzar tot el que faci 
l’equip de Govern, recordar a 
l’alcaldessa que ha de governar 
per a tots els veïns, l’hagin votat 

o no, i informar a tots els veïns 
de tot allò que es faci a Badia, 
no només de les coses bones”. 

La portaveu de Vox, Joana Ro-
bles, va indicar que “volem ser 
alternativa al socialisme, tenim 
pel davant quatre anys per de-
mostrar que això és possible, no 
només preocupant-nos de qui 
ens vota, sinó de la resta també”.

La portaveu de Totes Fem Ba-
dia, Nerea García, va dir que 
“sempre ens tindran treballant 
com a grup de control de l’ac-
ció de l’equip de Govern i com 
a proposta alternativa allà on 
pensem que les coses es podrien 

fer d’una altra manera”. També 
va mostrar la preocupació per 
l’entrada de la dreta i l’extre-
ma dreta al consistori i l’índex 
d'abstenció a les eleccions. 

El portaveu del Partit So cia-
lista, Rafael Moya, va desta-
car els bons resultats de la seva 
formació, explicant que “no és 
fruit de la casualitat o la impro-
visació, és fruit del treball d’un 
treball molt seriós i dia a dia”. 
Respecte al seu posicionament, 
va dir “els socialistes sempre es-
tarem en contra de la tirania del 
soroll i el populisme; davant 
dels matons, els socialistes, per 
protegir i salvaguardar els més 

dèbils; contra el soroll, treball; 
contra el crit, un somriure, i 
contra l’abús, protecció”. 

Finalment, Eva Menor va vo-
ler subratllar que hi ha tres caps 
de llista i nou regidores que són 
dones i va posar en valor que 
“això és gràcies al feminisme, els 
grans avenços en drets i lliber-
tats de la política i la llibertat so-
cial”. L’alcaldessa va explicar que 
“allò que caracteritza les perso-
nes que formen part d’aquest 
equip de Govern és l’emoció, la 
il·lusió, són les ganes, és la nos-
tra visió optimista de Badia, 
que ens porta a saber identificar 
els reptes, els problemes, pensar 

en les solucions i veure les opor-
tunitats i aprofitar-les, perquè, 
qui pensa en gran i sent en gran, 
fa en gran”. 

L’alcaldessa va concloure el seu 
discurs amb aquesta declaració 
d’intencions: “Prenc amb humi-
litat aquesta majoria absoluta, 
amb autocrítica i amb respecte 
per totes les opcions polítiques 
que formen part d’aquest con-
sistori; garantiré els debats po-
lítics i el contrast d’idees, però 
seré absolutament intolerant 
amb els insults, les desqualifi-
cacions i davant de qualsevol 
proposta que atempti contra els 
drets de la ciutadania”.

Constitució de la corporació municipal 
i dels òrgans de l’Ajuntament
El 17 de juny va tenir lloc la sessió de constitució de la nova Corporació Municipal, 
en que es va nomenar alcaldessa a Eva Menor per majoria absoluta.
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Respecte a la periodicitat de 
les sessions del Ple Municipal, 
es van fixar el darrer dimecres 
de cada mes, a les 6 de la tarda, 
amb el vot favorable de tots els 
grups, excepte Vox i PP, que es 
van abstenir. 

Les sessions de la Junta de Go-
vern Local tindran lloc els di-
mecres a les 10 hores. El punt es 
va aprovar amb el vot favorable 
del grup socialista i l’abstenció 
de la resta. 

5 grups municipals

Aquest mandat s’han constitu-
ït cinc grups municipals: Soci-
alistes-Candidatura de Progrés, 
amb Rafael Moya com a porta-
veu; Totes Fem Badia, amb Ne-
rea García com a Portaveu: Vox, 
amb Joana Robles com a por-
taveu; PP, amb Jaime Ridao de 
portaveu, i ERC, amb Roberto 
Castillo de portaveu. El punt va 
ser aprovat per unanimitat. 
 
4 Comissions informatives i 
Comissió especial de comptes

A continuació es va aprovar la 
creació i la composició de les 
Comissions informatives i de la 

Comissió Especial de Comptes. 
Hi haurà comissions informati-
ves de Presidència, d’Economia 
i Serveis Centrals, Acció Co-
munitària Inclusiva i de Territo-
ri i Sostenibilitat, amb reunions 
ordinàries de caràcter mensual. 
Tots els grups van votar a favor, 
excepte Totes i ERC, que es van 
abstenir. 

Personal eventual

El ple va determinar el personal 
eventual de l’Ajuntament, con-
format per una cap del Gabinet 

d’Alcaldia i un assessor adscrit 
a l’Àrea de Territori i Sosteni-
bilitat. Els portaveus de Totes 
Fem Badia i del PP es van po-
sicionar en contra d’aquesta 
proposta, indicant que era un 
nombre excessiu de càrrecs de 
confiança i que el salari era ex-
cessiu. El portaveu socialista, 
Rafael Moya, va respondre que 
ambdós càrrecs mantenen el 
sou que tenien i que són neces-
saris per desenvolupar aques-
tes funcions a l’Ajuntament. El 
punt es va aprovar amb el vot 
favorable del grup socialista, 

l’abstenció d’ERC i el vot en 
contra de Vox i PP. 

Règim retributiu

Respecte al règim retributiu 
dels regidors de l’equip de Go-
vern, Rafael Moya va indicar 
que s’han ajustat els sous per-
què, tot i que el grup socialis-
ta ha aconseguit un regidor 
més, la massa salarial no crei-
xi, perquè als ciutadans no els 
representi més diners. La por-
taveu de Totes Fem Badia, Ne-
rea García, va agrair el gest i va 
anunciar que el seu grup de-
dicaria l’increment de 100 eu-
ros dels portaveus dels grups 
municipals a causes socials. El 
punt es va aprovar amb el vot 
favorable del grup socialista, i 
l’abstenció de la resta de grups, 
excepte Vox, que va votar en 
contra. 

Representants de 
l’Ajuntament

A continuació, es va votar el no-
menament dels representants 
de l’Ajuntament en diferents or-
ganismes. Tots aquests punts es 
van aprovar amb el vot favora-
ble del grup socialista i l’absten-
ció de la resta de grups.

Les persones representants són 
les següents:

Mar Bayona representarà l’A-
jun tament davant del Con-
sorci de Normalització Lin-
güística, amb Iván Sanz com a 
suplent.
Encarna Rodrigo serà la repre-
sentant a la Xarxa de Ciutats i 
Pobles cap a la Sostenibilitat, 
amb Rafael Moya de suplent. 
Samuel Aranda, representant 
del Consell Esportiu del Va-
llès Occidental Sud, amb Iván 
Sanz de suplent.
Antonio García i Laura Rubert 
seran les persones de referèn-
cia per al desenvolupament de 
l’Agenda Digital.

Resolucions d’Alcaldia

Finalment, es va donar comp-
te de les resolucions d’Alcaldia. 
L’alcaldessa va explicar l’estruc-
tura de l’equip de Govern, i va 
detallar que la principal dife-
rència és que consta de 4 àrees 
(Economia, Presidència, Acció 
Comunitària Inclusiva i Terri-
tori i Sostenibilitat) i la creació 
de la nova figura del coordina-
dor del Govern municipal, que 
és Rafael Moya, amb l’objec-
tiu de vetllar pel compliment 
del pla de mandat municipal. 
A continuació, va informar so-
bre el cartipàs municipal, que 
pots consultar a les pàgines 4 i 
5 d’aquesta revista. 

La regidora de Totes Fem Ba-
dia Anna Luque va prendre la 
paraula per indicar que aquesta 
estructura “no ens desagrada, 
però volem posar l’accent en 
què ha de ser un treball molt 
coordinat i que arribi a totes 
les necessitats, per això dema-
no que es cuidi estar alerta”.

L’alcaldessa va recollir el prec i, 
finalitzat l’ordre del dia, va tan-
car la sessió del ple.

Ple extraordinari de juliol

El ple extraordinari del mes de juliol va fixar el funcionament del consistori, indicant l’organització i periodicitat dels 
òrgans consultius, així com el personal eventual i els representants de l’Ajuntament davant d’altres entitats.

Aprovació de l’organització i 
periodicitat dels òrgans municipals i 
dels representants de l’Ajuntament
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Grup Municipal del PSC 

¡GRACIAS, BADIA!

Nos reencontramos de nuevo en estas páginas de L’Informatiu tras la 
celebración de las elecciones municipales y lo primero que queremos 
hacer desde el PSC es dar las gracias a las 2.508 personas que volvie-
ron a confiar en nosotras y nosotros. Esta confianza ha supuesto que 
seamos, una vez más, la fuerza política más votada de Badia del Vallès, 
mejorando los resultados obtenidos anteriormente y pasando de 10 a 
11 concejales. ¡Gracias, Badia!

Es una muestra de la confianza que la ciudadanía tiene en el proyecto 
socialista, en el equipo de personas que forman parte de él y en la per-
sona que lo encabeza: la alcaldesa, Eva Menor. 

Queremos agradecer todas las muestras de afecto recibidas durante la 
campaña electoral y los mensajes de apoyo a nuestro proyecto, el que 
piensa y trabaja por la Badia del futuro, por una Badia mejor. 

También agradecemos las quejas y críticas porque son las que nos ha-
cen avanzar, mejorar y tener ese espíritu inconformista que hace que 
las cosas sucedan.

Desde el PSC, asumimos esta mayoría absoluta con humildad, con au-
tocrítica y con todo el respeto a las diferentes opciones políticas que 
forman parte del Ayuntamiento. Vamos a garantizar los debates polí-
ticos y el contraste de ideas, pero también vamos a ser intolerantes con 
los insultos, las descalificaciones y con cualquier propuesta que atente 
contra los derechos de la ciudadanía. 

Y, por supuesto, gracias a los compañeros y compañeras socialistas por 
el esfuerzo, trabajo y dedicación que demuestran cada día. Somos una 
familia numerosa que se quiere y se cuida, y que, además, posee un te-
soro enorme: un proyecto colectivo progresista que defiende nada más 
y nada menos que la igualdad, la solidaridad y la justicia social.

Vamos a seguir trabajando como lo hemos hecho siempre, con com-
promiso, con proyectos y con muchísima ilusión por lograr que la Ba-
dia del presente y del futuro sea la que todas y todos deseamos: una 
ciudad libre de amianto, medioambientalmente sostenible, con un es-
pacio público accesible, con viviendas rehabilitadas y en la que la con-
vivencia es la base de la vida de las y los badienses.

 
Totes Fem Badia

ELECCIONS MUNICIPALS 2023: RES A CELEBRAR!

Des de Totes fem Badia analitzem de manera negativa el resultat de les 
eleccions, ja que cap dels tres objectius que ens havíem marcat inicial-
ment s’ha acomplert: trencar la majoria absoluta del PSC, mantenir 
els quatre regidors/es que teníem al ple i evitar l’entrada de l’extrema 
dreta. 

Una vegada analitzats els resultats amb la pèrdua de 507 sufragis que 
ens van votar el 2019 i ara no ho han fet, des de TfB prenem nota que 
no hem estat capaces de comunicar a la ciutadania el nostre projecte 
per a Badia i les nostres propostes. Hem de millorar els nostres canals 
de comunicació de la feina feta, al mateix temps que estar més aten-
tes als problemes que ens puguin traslladar els veïns i veïnes de Badia. 
Malgrat això, des de Totes fem Badia volem agrair els 635 vots de su-
port que hem rebut. Gràcies per la vostra confiança, i com sempre, heu 
de saber que no defallirem en la defensa de les idees, propostes i ma-
neres de fer que caracteritzen el nostre projecte polític. I ho volem fer 
amb tots i totes vosaltres! Per això, continuarem organitzant carpes i 
assemblees per a debatre i escoltar les vostres propostes. La pèrdua de 2 
regidors ens situen com a partit més votat de l’oposició amb 635 vots, 
però lluny dels 1.142 que vàrem obtenir el 2019. Hem de millorar la 
tasca comunicativa vers la gent que ens hagi pogut retirar la seva confi-
ança durant aquesta legislatura. 

Ens preocupa l’altíssima abstenció (52%) fet que deixa en tela de ju-
dici la representativitat d’un govern malgrat tenir la majoria absoluta 
i d’un ple municipal que no representa totalment ni la meitat de la po-
blació amb dret a vot. Prenem nota d’aquest fet i hem iniciat una sèrie 
d’accions que durem al llarg de la legislatura per acostar l’Ajuntament 
i les decisions que s’hi prenen a la ciutadania. Volem convertir-nos en 
l’eina útil de la ciutadania per acostar les seves demandes i necessitats 
col·lectives a l’Ajuntament i per traslladar les decisions que es puguin 
prendre a l’Ajuntament i els pugui afectar.

Ens deixa preocupades el fet que l’extrema dreta hagi accedit a l’Ajun-
tament. Treballarem incansablement per desmuntar els seus “bulos” i 
mentides entorn de la seguretat, l’ocupació i les propostes de progrés. 
Posarem de manifest la irrealitat del seu discurs i de les falses soluci-
ons que proposen a temes com la convivència, la neteja o la seguretat 
al nostre municipi. No tindrem descans fins a desemmascarar el seu 
discurs d’odi fal·laç que no aporta res positiu al nostre dia a dia com a 
ciutadans de ple dret.

Finalment, no hem aconseguit desbancar la majoria absoluta del PSC. 
Ens hem quedat molt lluny del nostre objectiu malgrat considerar que 
hem traslladat una proposta alternativa al govern del PSC per a fer de 
Badia una ciutat més neta, sostenible, amable i feminista. Continua-
rem explicant el nostre projecte polític a la ciutadania i defensant-lo a 
totes les institucions supramunicipals on tindrem accés. No defallirem 
en aconseguir que les nostres propostes tirin endavant.

Opinió dels grups municipals
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Esquerra Republicana de Catalunya

COMENCEM EL CURS POLÍTIC

Finalitzades les eleccions municipals, cal destacar-ne tres aspectes 
principals. Un, la gran abstenció que hi ha hagut. Dos, l'entrada de 
l'extrema dreta, i tres, una nova majoria absoluta dels socialistes.

L'abstenció, com a resposta de la ciutadania, es caracteritza per no vo-
ler participar en les eleccions. És un fenomen que s'ha tornat cada cop 
més comú en els darrers anys, i que ens obliga a analitzar els perquè.

I sobretot, i no menys important, per què la classe obrera vota partits 
d'extrema dreta que saben que els prendran llibertats i drets adquirits.

Vegem quines raons pot tenir la gent per no voler anar a votar.

• Desinterès en la política: Moltes persones senten que la política ja 
no els afecta i que el vot no serveix per a gran cosa.

• Descontent amb els partits polítics: Cada cop són més els que es-
tan descontents i senten que cap d'ells representen els seus interes-
sos o que no compleixen el que s'ha promès. 

• Manca de confiança en les institucions democràtiques: Com el 
govern escollit en l'àmbit estatal, autonòmic, local o simplement 
les mateixes eleccions.

• Dificultat per votar: Possiblement, si es facilités encara més l'accés 
al vot, més persones hi exercirien el dret. La manca de temps, el dia 
escollit, o la manca d'informació, poden ser causes més que sufici-
ents per no anar a votar.

Pel que fa a l'entrada de l'extrema dreta al consistori, és una trista notí-
cia. Com ja han demostrat, on entren, que utilitzen les seves posicions 
de poder per soscavar les llibertats civils que tant ens han costat acon-
seguir, així com restringir el debat polític o promoure la violència en 
qualsevol de les seves formes. Com ara la llibertat d'expressió, la lliber-
tat de reunió i la llibertat d'associació. 

Això pot impedir que les persones s'expressin lliurement i participin 
obertament a la política i pot comportar una erosió de la democràcia 
tal com la coneixem i el principi del sorgiment de règims autoritaris.

Si bé no és el cas del nostre municipi, on només han entrat amb dos 
regidors, si ho és al conjunt de l'Estat espanyol, on han entrat amb més 
força. Per això, hem de ser conscients del perill que representa el seu 
discurs oportunista, demagog i populista.

Que són una amenaça per a la democràcia ja ho han deixat ben clar, per 
això és important estar alerta i prendre mesures per contrarestar-ho.

Pel que fa a la majoria absoluta dels socialistes, i que la resta de l'opo-
sició, no podem fer res perquè així ho ha decidit la ciutadania que va 
anar a votar. Ara tindran carta blanca per finalitzar o liquidar el seu pla 
d'habitatge, que consisteix a construir més habitatges al municipi, res-
tringint encara més les poques zones verdes que ens queden, un apar-
cament que cada vegada escasseja més i augmentant els problemes so-
cials en un municipi que no en manca d’ells. Tenim comunitats gueto, 
espero que en el futur no tinguem també una ciutat gueto.

Opinió dels grups municipals

 
Vox

CUIDA LO TUYO. CUIDA BADÍA DEL VALLÉS 

Queremos agradecer a los badienses que, con sus votos el 28M, han 
permitido que hoy estemos escribiendo estas líneas.

Como dijimos en la toma de posesión, el camino no ha sido fácil. Son 
muchos los ataques recibidos por alguna formación política que pre-
tende dar lecciones y decidir quién merece o no tener representación 
en este Ayuntamiento e incluso organiza charlas hablando de los su-
puestos "derechos" que algunos van a perder tras nuestra entrada en 
él. Nadie va a quedarse sin derechos que hace décadas están escritos en 
nuestra Constitución. 

Queremos mejorar la vida de nuestros compatriotas, esa es nuestra ra-
zón de ser. No venimos a destruir, venimos a construir. No venimos a 
servirnos del pueblo, sino a servir. 

Vamos a tender la mano a las propuestas, sean del color que sean que 
supongan un avance y mejora para todos los vecinos, pues para llevar-
se bien no se necesitan las mismas ideas, sino el mismo respeto. Y aquí 
lo que ha de primar, es el respeto y la voluntad de hacer lo mejor para 
nuestros vecinos.

De la misma forma que esperamos que, si desde nuestra formación se 
proponen, sean reconocidas por el resto y puestas en marcha y no reci-
bir negativa por venir de nuestras siglas. 

Queremos contribuir a que nuestro municipio sea un lugar mejor en 
el que sus residentes puedan llevar a cabo un proyecto de vida, junto 
a sus familias. Donde nuestros jóvenes reciban una buena educación 
que les abra las puertas a un trabajo digno. Donde nuestros mayores 
de una vez por todas puedan contar con esa residencia que parece que 
nunca llega. 

Badia está formada por personas de diferentes regiones de España, y 
por tanto de una gran riqueza cultural. Desde Vox Badia del Vallés nos 
gustaría aprovecharlo y, en este sentido, llevar a cabo más actividades 
que unieran a sus vecinos y atraer localidades cercanas. Cuidar nuestra 
cultura, nuestra historia, ser un referente a nivel comarcal.

Queremos enviar un mensaje a todos los vecinos de Badia del Vallés, 
tanto a los que nos votaron como a los que no, estamos aquí para re-
presentaros.
Estamos a vuestra disposición, tenemos por delante 4 años para de-
mostrar que Vox puede ser alternativa.

Estamos a vuestra disposición. Por Badia, por España, VIVA ESPA-
ÑA. 

Cuidaremos de Badía del Vallés.

 
Partit Popular

VOLVEMOS

Agradecemos a los 406 vecinos de Badia que han confiado en el pro-
yecto del Partido Popular

Estamos seguros que van a estar bien representados, porque vamos a 
realizar una oposición seria, no hemos entrado al Ayuntamiento para 
generar más problemas de los que tenemos en nuestro día a día, veni-
mos a intentar dar soluciones y conseguir una Badia mejor para los ve-
cinos que nos han votado y para aquellos que no lo hicieron.
 
Nuestra labor va a ser la de controlar y fiscalizar todo lo que haga el 
equipo de Gobierno, la de recordarle a la alcaldesa que debe gobernar 
para todos los vecinos de Badia, la hayan votado o no, informaremos 
a los vecinos de todo lo que se hace en Badia, no sólo de lo bueno, qué 
eso ya lo hará el equipo de Gobierno, también de lo menos bueno, que 
eso no lo harán.

Por supuesto que propondremos medidas para mejorar la calidad de 
vida de los vecinos de Badia, estamos aquí para trabajar por los proble-
mas reales de los vecinos de Badia.

Porque creemos en Badia, y creemos en una Badia con unos impues-
tos más bajos, una Badia más cívica es posible, una Badia más limpia 
es posible, una Badia con una residencia pública y la ampliación del 
centro de día es posible, una Badia inclusiva, pero inclusiva de verdad 
es posible, donde ninguna entidad que reciba dinero público deje a un 
niño con discapacidad atrás, porque ellos son los verdaderos vulnera-
bles, nadie que haga esto merece un euro de dinero público, y en esto, 
aunque estemos en minoría, siempre nos han tenido en contra, ayer, 
hoy y mañana.

Nuestro compromiso no sólo son estos cuatro años de legislatura que 
tenemos por delante, hemos estado a pico y pala siendo la verdadera 
oposición sin tener representación en el Ayuntamiento, vamos a ser 
visibles (no sólo a 4 meses de las elecciones cómo otros).
Aunque tengamos sólo un concejal y el postureo no se nos dé tan bien, 
estamos convencidos que es el principio del cambio que necesita y me-
rece Badia.
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Forma part d’un gran equip per Badia! 
Col·labora amb Protecció Civil!
L’Agrupació de Voluntaris de 
Pro tecció Civil de Badia sem-
pre és amb nosaltres en els ac-
tes públics i davant de qualsevol 
situació que requereixi assegu-
rar el benestar de la ciutadania. 
Des de l’Ajuntament volem po-
sar en valor la seva gran feina 
continuada i altruista que fa de 
Badia una gran ciutat. 

Per això, volem convidar-te que 
en formis part. Com a persona 
voluntària, rebràs formació so-
bre assistència sanitària, localit-
zació de persones, comunicació 
amb la població i davant d’in-
cidències. Si t’agrada ajudar, 
col·laborar amb el teu entorn i 

posar el teu grau de sorra per-
què Badia sigui una ciutat més 
segura i amable, col·labora amb 
l’Associació de Voluntaris de 
Protecció Civil de Badia!

Si vols formar part d’aquest 
gran equip, posa’t en contacte 
amb l'associació en el telèfon 
605 73 15 45 o mitjançant el 
correu electrònic:
avpcbadiaoreneta@gmail.com.

També pots trobar informació 
sobre l’associació a les xarxes so-
cials:

  avpcbadiadelvalles.avpc
  avpcbadiaV
  pcbadiadelvalles/

Reivindicació i diversió, 
el Dia Internacional 
de l'Orgull LGTBIQ+
Badia va commemorar el Dia 
Internacional de l’Orgull 
LGTBIQ+ a les piscines d'es-
tiu del Poliesportiu d'Av. del 
Tibidabo, amb un acte reivin-
dicatiu però també molt fes-
tiu, amb karaoke, tallers, i lec-
tura del manifest LGTBIQ+ 
per part de l’alcaldessa, Eva 
Menor.

Les noves piscines van ser l’en-
torn perfecte per gaudir d'una 
jornada divertida però també 
commemorativa i reivindicati-
va per defensar els drets de les 
persones LGTBIQ+, que és 
defensar els drets de tothom. 

El Dia Internacional de l'Or-
gull Lesbià, Gai, Trans, Bisexu-
al i Intersexual se celebra el 28 
de juny per commemorar els 
fets del 28 de juny de 1969 a la 
ciutat de Nova York, coneguts 
com la revolta d'Stonewall, 
on, per primera vegada, es va 
denunciar la vulneració de 
drets i la repressió social con-
tra les persones LGTBI.

mailto:avpcbadiaoreneta@gmail.com
https://www.facebook.com/avpcbadiadelvalles.avpc
https://twitter.com/avpcbadiaV
https://www.instagram.com/pcbadiadelvalles/
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L’Ajuntament de Badia del Va-
llès està duent a terme una sèrie 
d’accions de millora a les pisci-
nes d’estiu de l’Av. del Tibidabo 
per assegurar el confort. Entre 
les principals accions, les instal-
lacions disposen d’un equip de 
mediació i civisme i es reforça la 
seguretat i la neteja. També s’han 
instal·lat diverses zones d’ombra 
a les instal·lacions. 
A continuació, detallem aques-
tes accions

Servei de mediació i 
reforç de la seguretat
Les piscines disposen d’un ser-
vei de mediació i civisme con-
sistent en tres persones que in-
tervenen per assegurar la bona 
convivència entre les persones 
que estiguin a les instal·lacions. 
També es reforça la seguretat, 
amb la presència d'un servei de 
seguretat a la instal·lació i de 
dispositius de la Policia Local. 

Reforç de la neteja
El dispositiu de neteja s’amplia 
per buidar més freqüentment 
les papereres i netejar les instal-
lacions. Recordem que con-
servar les instal·lacions en les 
millors condicions és responsa-
bilitat de tothom; per això, apel-
lem a la col·laboració ciutadana.

Regulació de l’espai de pícnic
L’espai de pícnic és d’ús públic 
i cal deixar que tothom que el 
necessiti el pugui fer servir. Per 
això, no està permesa la reser-
va d’espais a la zona de pícnic i 
es prega que es faci servir úni-
cament quan es vulgui menjar 
o beure, amb un temps màxim 
d’estada d’1 hora per persona o 
grups de persones. També pre-
guem que tothom reculli la seva 
brossa i la dipositi a les papere-
res perquè altres persones pu-
guin gaudir de l’espai en les mi-
llors condicions. 

Zones d’ombra
S’han habilitat dues zones 
d’ombra a les instal·lacions: En 
l’espai rectangular entre les pis-
cines petita i mitjana i a la zona 
de pícnic.

Fumigacions de control 
Es van detectar paparres a les 
piscines i l’Ajuntament ha re-
alitzat una sèrie d’actuaci-
ons per controlar la presència 
d’aquests animals a les instal-
lacions.

Totes les persones poden con-
sultar la normativa d’ús de les 
piscines a Recepció. Des de 
l’Ajuntament fem una crida al 
civisme per tal que l’estada a les 
piscines sigui agradable per a 
totes les persones i per garan-
tir la conservació de les instal-
lacions, que és responsabilitat 
de totes les persones que les 
fem servir.

Esports

Actuacions per millorar el 
confort a les piscines d’estiu



El festival Badia Rock, una celebració del rock 
més intens, a les pistes del Complex Esportiu
L'AIGMB va preparar un gran 
cartell per a la XXIV edició 
del Badia Rock, que va tenir 
lloc el dissabte 10 de juny a les 
19 hores a les pistes exteriors 
del Complex Esportiu, com 
a preludi a la Festa Major de 
Badia.

Al festival van actuar O'Funki-
llo, Rockin´ Ladies, Black Star 
Hits, Los Rockola i Whitede-
mon, i propostes locals, com 
Lizard, amb entrada totalment 
gratuïta.

Whitedemon van obrir el fes-
tival amb el seu contundent 

metall alternatiu. A continua-
ció, Los Rockola van oferir una 
eclèctica selecció de versions de 
funk, blues, soul i rock'n’roll de 
totes les èpoques. Black Star 
Hits van interpretar hits del 
rock. Rockin’ Ladies és un col-
lectiu de dones músiques que 
van demostrar la seva energia 
amb un programa que va fer 
ballar al nombrós públic assis-
tent. El cap de cartell i, conse-
qüentment, el grup que tancava 
la nit era l O'Funkillo, que va 
oferir el seu hard funk andalús, 
ple d’humor. Va ser un complet 
i eclèctic programa amb el rock 
com a fil conductor.

La contraportada


